
Referat bestyrelsesmøde 28.05.2024 

1. Velkomst 
a. Afbud Carsten og Christian 

2. godkendelse af referat 
a. referatet godkendt 

3. gennemgang af udsendt tilbud på vogne/trailere til sportingbanen 
a. Vi gennemgår historikken i og omkring vogne til sportingmaskinerne, der 

opfylder de krav vi har sat fra starten med at maskinerne er beskyttet og der er 
plads til batterier/lader og det der skal til for gøre vognene færdig.  
Der bliver talt om at midlerne til at få lavet vognene skal søges af fond. Vi 
undersøger om AN-tv vil støtte os. Hvis vi ikke kan få støtte igennem denne fond 
tager vi stilling til evt. egenfinansiering. 

4. Status på vores banevagts situation 
a. I aften kommer Marcus nr 2. til snak og info osv. Marcus nr. 1 er allerede 

tilknyttet hold 4 og startet næste uge med dem. Lørdag kommer Andreas og 
Simon kl. 8.30 det antages og fornemmes, at de også er klar til at starte. De 
bliver til hold 2 sammen med Carsten, og så Marcus 2 på hold 3. Hvis det 
flasker sig, så har vi 4 nye bv. Mangler noget endeligt fra en Mathias. Jens Grå 
har meldt sig som “sig hvis i skal bruge hjælp” om lørdagen. Har bedt Thomas 
tilføje ham på fælles whattsapp. 

b. Der er forespørgsel om banevagterne kan omsætte pengene på duekortet til at 
købe patroner. Forslaget bliver nedstemt. 
Bestyrelsen vedtager at økonomien i forslaget er for usikkert. Vi vender gerne 
tilbage til forslaget senere på året. 

5. Status på bookingmail (Christian vs. Per) 
a. Fordelingen af bookingmailen går godt for både Christian og Per. De er enige 

om at forsætte fordelingen. 
6. Opdatering af bestyrelsen med udmelding fra Aalborg Kommune (Møde den 27.05) 

a. Georg gennemgår rundsendte tilbud fra Kås Stålbyg med henblik på 
overdækning af spidsduer. Vi vedtager at vi sender tilbuddet fra Kås Stålbyg 
med Georgs projektbeskrivelse til vurdering hos folkeoplysningsudvalget. 

b. Vi bør undersøge mulighed for at få erstatning fra enten forsvaret eller fra 
staten. Enten i form af indtægtstab, eller i form af ekspropriering.  

7. evt. 
a. Kommunikation af at vores aktiviteter på anlægget. Der går tilsyneladende 

skytter rundt i Nordjylland, der ikke ved vi skyder alle discipliner stadigvæk. 
b. Jan vil gerne vide hvor mange tilmeldte der skal være til et stævne før vi holder 

åbent til et stævne. Det er ikke et krav, at det skal være en overskudsforretning, 
men vi må finde et minimum for hvornår vi holder åbent. Per fortæller, at der fra 
NT stævnerne kalkuleres med 25 tilmeldte. 


